

**順利天主教中學**  
**學校通告 28d (2022-2023)**  
**中五其他學習經歷活動日 (OLE day)**

敬啟者：

為讓同學走出課室學習，拓闊視野，本校謹定十一月十五日為本校其他學習經歷活動日(OLE day)。所有同學均需參加。請家長及同學留意並遵守下列事項，確保安全。

(1) 惡劣天氣的安排

如果在 11 月 15 日(星期二)早上六時三十分，天文台發出紅色或黑色暴雨警告信號或教育局宣佈停課，活動將會取消，並另擇日期舉行。翌日仍為假期。

(2) 同學如因病缺席，必須由家長於當天早上七時五十五分前致電學校告假，並須於下一個上課日向班主任呈交醫生紙及告假信。同學如無故缺席，作曠課論。

(3) 同學須依從老師指示乘搭指定交通工具及在指定範圍內活動；在啟程及回程時均須集合點名。

(4) 注意天氣變化，穿著合適的衣服鞋襪；衣服應以輕便純樸為原則(以星期六回校服飾為標準)。

(5) 同學須攜帶身份證或兒童身份證。

(6) 注意保管私人財物；切勿攜帶過量金錢。

(7) 如有特別事故，須立即向老師報告。

(8) 家長可讓子女攜帶流動電話作聯絡以及安心出行之用，惟同學必須關掉手機。使用時必須通知老師，並須自行妥善保存。

(9) 敬請家長確保子女於活動日當天符合疫苗通行證「藍碼」的要求，否則子女需即時回校進行學習活動。

(10) 有關中五活動日安排如下：

班級	地點	集合時間	集合及解散地點	解散時間	*收費
五甲	Resalaser	上午 8:45	觀塘地鐵	上午 11:15	全免
五乙	賽馬會長洲鮑思高青年中心	上午 8:45	中環 5 號碼頭/長洲碼頭	下午 1:30	
**五丙	香港青年獎勵計劃賽馬會愛丁堡公爵訓練營	上午 8:00	學校小食部	下午 3:00	
五丁	War Zone HK	上午 9:45	荔枝角 B2 出口	下午 2:00	

\*費用將由全方位學習津貼支付

\*\*中五丙班活動日期為11月16日

此致  
中五家長

順利天主教中學校長

李婉萍謹啟

二零二二年十一月九日

-----✂-----

**回條**  
**學校通告 28d (2022-2023)**  
**中五其他學習經歷活動日 (OLE day)**

姓名：\_\_\_\_\_ 班別：\_\_\_\_\_ ( )

敬覆者：本人已悉 有關其他學習經歷活動日事宜。本人同意敝子弟參加有關活動，並著敝子弟遵守所列規則。

此覆  
順利天主教中學李校長

家長或監護人

二零二二年十一月 日

SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2022-2023)

9 November, 2022

Dear Parents,

**Circular No.28d**  
**S5 OLE Day**

In order to provide an opportunity for our students and teachers to enjoy outdoor learning activities and broaden the horizons, the school will organize the OLE Day for students on 15 November 2022. All students must attend this school event except for particular reasons. Students are requested to pay attention to the following details:

If the Observatory issues a **red or black rainstorm warning signal** or the **Education Bureau announces the suspension of classes**, the OLE Day will be cancelled and postponed. The next day will still be holiday.

1. Students who cannot attend the OLE Day due to sickness should phone the school before 7:55 am and submit a parent’s letter with medical certificate to the class teacher on the next school day. Failing to attend without proper reasons will be considered as truancy.
2. Students must follow the teachers’ instructions.
3. Students must bring their ID cards.
4. Although casual wear is allowed, students must follow the guidelines for dress code on Saturdays.
5. Students should keep an eye on their personal belongings and avoid bringing too much money.
6. In case of emergency, students should report to the teacher-in-charge immediately.
7. Students have to bring their mobile phones for the “LeaveHomeSafe” app but they should keep their mobile phones switch off. Using of mobile phones is prohibited unless Students have the permission from the teacher-in-charge.
8. Parents should make sure your child has already complied with the vaccination requirements under the Vaccine Pass (Blue code) on the day of the event. Those who are found without the blue code will need to return to school immediately for other learning activity.
9. The details of the event are as follows:

Class	Destination	Meeting Time	Gathering and Dismissal Venue	Dismissal Time	Fee*
5A	Resalaser	8:45 a.m.	Kwun Tong MTR	11:15 a.m.	Free
5B	Don Bosco Youth Centre	8:45 a.m.	Central Pier No. 5/Cheung Chau Pier	1:30 p.m.	
**5C	HKAYP Jockey Club Duke of Edinburgh Training Camp	8:00 a.m.	School tuckshop	3:00 p.m.	
5D	War Zone HK	9:45 a.m.	Lai Chi Kok MTR B2 exit	2:00 p.m.	

\*The Fee will be subsidized by Life-wide Learning Grant

**\*\*S5C OLE Day will be on 16 November.**

Yours faithfully,

Lee Yuen Ping  
Principal

-----✂-----

**Reply Slip**  
**Circular No. 28d (2022 – 2023)**  
**S5 OLE Day**

Name: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ ( )

Dear Ms. Lee,

I understand the content of circular No.28d. I approve of my child’s participation in the OLE Day.

Yours sincerely,

Signature of Parent